

Circular No. (7) 2019

تعميم رقم (7) لسنة 2019

Date: 1-7-2019

التاريخ: 2019-7-1م

**Sub: Implementation of a new
appointment booking system for
Medical Devices Regulation
Department**

**الموضوع: تطبيق نظام حجز مواعيد جديد
لقسم تنظيم الاجهزة الطبية**

From the perspective of improving the mechanism of booking appointments for Medical Devices Regulation Department in the National Healthcare Regulatory Authority. We would like to inform you that starting from July 1st 2019, a new booking system will be implemented where users can book appointments online via the following link:

<https://booking.appointy.com/en-US/mdnhra/bookings/service>

The system will be on trial for a week before fully implementing it. Please feel free to share your feedback regarding the effectiveness of the system.

Therefore kindly stop booking appointments through the previous method of sending E-mails.

Thank you for your continued cooperation in the development of health services in the Kingdom of Bahrain.

من منظور تحسين آلية حجز المواعيد لقسم تنظيم الأجهزة الطبية في الهيئة الوطنية لتنظيم المهن والخدمات الصحية. نود افادتكم بأنه سيتم ابتداءً من 1 يوليو 2019م تطبيق نظام حجز مواعيد جديد حيث يمكن للمستخدم حجز الموعد عبر الانترنت بواسطة استخدام الرابط التالي:

<https://booking.appointy.com/en-US/mdnhra/bookings/service>

سيكون النظام في طور التجربة لأسبوع واحد قبل اعتماده كلياً. الرجاء عدم التردد في مشاركة ملاحظتكم فيما يتعلق بفعالية النظام.

وعليه يرجى التوقف عن تقديم طلبات حجز المواعيد عبر البريد الالكتروني.

هذا ما لزم توضيحه ونشكركم على تعاونكم الدائم في الارتقاء بالخدمات الصحية بالمملكة.

الدكتورة مريم عذبي الجلاهمة
الرئيس التنفيذي